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CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI BISTRIȚA  

COMPARTIMENT PREGĂTIRE DOCUMENTE  

 

PROCES-VERBAL 

încheiat azi 28.11.2024 în şedinţa ordinară a 

Consiliului local al municipiului Bistriţa 

Şedinţa ordinară a Consiliului local al municipiului Bistriţa se 

desfăşoară în Sala de şedinţe a Primăriei municipiului Bistriţa, la care 

participă: consilierii locali ai municipiului Bistriţa, domnul Lazany Gabriel - 

Primarul municipiului Bistrița; doamna Stere Florentina – Ștefania – 

Viceprimarul municipiului Bistrița; doamna Hriscu Luciana - Maria – 

Secretarul general al municipiului Bistrița; Frandeș Florin – director executiv 

Direcția Poliția locală; Cincea Dumitru – Matei – director executiv Direcția 

Juridică Resurse Umane, Achiziții Publice; Pop Monica – Arhitectul şef al 

municipiului; Coceșiu Liliana – director executiv Direcția Dezvoltare Durabilă 

2030; Scurtu Nicolae – director executiv Direcția economică; Danci Ancuța - 

Petruța – director executiv adjunct Direcția Economică; Gavriloaie Octavia – 

Cornelia - director executiv adjunct Direcția Economică; Marina Vasile – 

director executiv Direcția Patrimoniu;   Ionescu Alina – șef Serviciu 

Administrare domeniul public și privat - Direcția Patrimoniu; Lia Ivașcu – 

director executiv Direcția tehnică;  Antoneac Adriana – director executiv 

Direcția politici publice, educație, tineret, turism și sport; Ruşti Mihai – şef 

Serviciu Relaţii Publice, Comunicare; Răzoare Luca – Șef Serviciu 

administrare piețe și cimitire; Bărbos Darius Răzvan – consilier al Primarului; 

Jiga Claudiu Dan - consilier al Primarului; Deac Bogdan  - consilier Direcția 

tehnologia informației și inovare; Bogătean Adriana-Silvia – consilier juridic 

Compartimentul Pregătire Documente; Cionca Terezia Tanţa – consilier 

Compartimentul Pregătire Documente; Suciu Anca - Emilia – consilier 

Compartimentul Pregătire Documente și reprezentantul Societăţii Loyal SRL 

Bistriţa. 

Şedinţa ordinară a Consiliului local al municipiului Bistriţa a fost 

convocată prin Dispoziţia Primarului municipiului Bistriţa nr.635/21.11.2024, 

care a fost adusă la cunoştinţă publică în mass-media locală şi prin afişare 

pe site-ul primăriei.  

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

bună ziua! Vă rog să vă ridicați pentru intonarea Imnului de stat.   

Se intonează Imnul național al României. 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

mulțumesc! Bună ziua, încă o dată!  
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28 noiembrie 2024, suntem Consiliul local municipiului Bistrița întrunit 

în ședință ordinară.  19 consilieri prezenți am numărat, 20 chiar. Mulțumesc!  

De la ședință este absent domnul consilier Turc Ioan. 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

este întrunit cvorumul de ședință. Declar deschise lucrările!  

Cu privire la ordinea de zi, vă rog, dacă sunt modificări?  

 

ORDINEA DE ZI A ȘEDINȚEI ORDINARE DIN DATA DE 28.11.2024 

 

1. Procesul-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului local al municipiului 

Bistriţa, convocată de îndată în data de 24.10.2024, ora 14,00; 

2. Procesul-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului local al municipiului 

Bistriţa, convocată de îndată în data de 24.10.2024, ora 16,15; 

3. Procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului local al municipiului 

Bistriţa, din data de 31.10.2024; 

4. Procesul-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului local al municipiului 

Bistriţa, din data de 12.11.2024; 

5. Procesul-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului local al municipiului 

Bistriţa, convocată de îndată în data de 19.11.2024; 

6. Proiect de hotărâre nr.226/11.11.2024 pentru modificarea Anexei nr.1 a 

Hotărârii nr.89/29.05.2024 privind actualizarea componenței Consiliului 

Tehnico-Economic, ca organ consultativ la nivelul Municipiului Bistrița și a 

Regulamentului de Organizare şi Funcționare al acestuia 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 

- Aviz: Comisia economică, Comisia de urbanism, Comisia juridică şi 

administraţie publică locală 

7. Proiect de hotărâre nr.227/14.11.2024 privind desemnarea doamnei 

viceprimar Stere Florentina - Ștefania ca membru în Comisia municipală 

pentru stabilirea dreptului de proprietate privată asupra terenurilor Bistriţa 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 

- Aviz: Comisia juridică şi administraţie publică locală 

8. Proiect de hotărâre nr.228/14.11.2024 privind prelungirea duratei 

contractelor de închiriere pentru terenurile pe care sunt amplasate 

chioşcuri şi tonete în pieţele municipiului Bistriţa 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 

- Aviz: Comisia economică, Comisia juridică şi administraţie publică locală 

9. Proiect de hotărâre nr.229/14.11.2024 privind aprobarea structurii pe 

specialități a membrilor Comisiei sociale de analizare a solicitărilor şi 

repartizare a locuinţelor construite prin Agenția Națională pentru Locuințe 
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și a desemnării reprezentanților Consiliului local al municipiului Bistrița în 

această comisie 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 

- Aviz: Comisia juridică şi administraţie publică locală 

10. Proiect de hotărâre nr.230/14.11.2024 privind desemnarea 

reprezentanților Consiliului local al municipiului Bistrița în Comisia de 

evaluare a ofertelor depuse pentru participarea la procedurile de vânzare 

a bunurilor proprietate privată a Municipiului Bistrița 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 

- Aviz: Comisia economică, Comisia juridică şi administraţie publică 

locală 

11. Proiect de hotărâre nr.231/14.11.2024 privind aprobarea structurii pe 

specialități și desemnarea reprezentanților Consiliului local al 

municipiului Bistrița în Comisia de analiză a solicitărilor şi de stabilire a 

criteriilor în baza cărora se repartizează locuinţele sociale sau de 

necesitate din municipiul Bistriţa 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 

- Aviz: Comisia juridică şi administraţie publică locală 

12. Proiect de hotărâre nr.232/14.11.2024 pentru modificarea Hotărârii 

Consiliului local al municipiului Bistrița nr.85/07.06.2021 privind 

aprobarea Regulamentului pentru achiziția de imobile, construcții și/sau 

terenuri, de către Municipiul Bistrița, cu modificările și completările 

ulterioare 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 

- Aviz: Comisia economică, Comisia juridică şi administraţie publică 

locală 

13. Proiect de hotărâre nr.233/14.11.2024 privind însuşirea documentaţiei 

tehnice cadastrale în vederea înscrierii în evidențele de cadastru și carte 

funciară a imobilului situat în Bistrița, Liviu Rebreanu - Pietonal, 

proprietate a Municipiului Bistrița, domeniul public 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 

- Aviz: Comisia juridică şi administraţie publică locală 

14. Proiect de hotărâre nr.234/15.11.2024 privind aprobarea prelungirii 

duratei contractului de închiriere încheiat cu societatea AQUABIS S.A. 

Bistriţa, având ca obiect o parte din spaţiul situat în incinta fostului punct 

termic 30, din municipiul Bistrița, strada Constantin Roman Vivu, cu 

destinația de “atelier de întreținere contoare, verificări metrologice, 

vestiar și magazie pentru secția rețele” 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 
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- Aviz: Comisia juridică şi administraţie publică locală 

15. Proiect de hotărâre nr.235/18.11.2024 privind aprobarea prelungirii 

duratei contractului de închiriere pentru spațiul situat în municipiul 

Bistriţa, str.Andrei Mureșanu, bl.14, sc.B, parter, încheiat în favoarea 

Societății Belmarel Internațional SRL Bistrița, cu destinaţia de „spațiu 

prestări servicii” 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 

- Aviz: Comisia juridică şi administraţie publică locală 

16. Proiect de hotărâre nr.236/18.11.2024 privind aprobarea prelungirii 

duratei contractelor de închiriere încheiate cu unele asociații și fundații 

din municipiul Bistrița, pentru spațiile cu destinația de sediu 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 

- Aviz: Comisia juridică şi administraţie publică locală 

17. Proiect de hotărâre nr.237/18.11.2024 pentru modificarea Anexei la 

Hotărârea nr.161/28.10.2021 a Consiliului local al municipiului Bistrița, 

privind aprobarea contractării și garantării cu veniturile proprii a unei/unor 

finanțări rambursabile interne în valoare totală de maxim 100 milioane lei 

pentru realizarea de investiții publice de interes local, cu o maturitate de 

maxim 15 ani, cu modificările ulterioare 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 

- Aviz: Comisia economică, Comisia juridică şi administraţie publică 

locală 

18. Proiect de hotărâre nr.238/18.11.2024 privind desemnarea 

reprezentanţilor Consiliului local al municipiului Bistriţa în Consiliul de 

Administraţie al unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat și 

particular din municipiul Bistriţa 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 

- Aviz: Comisia juridică şi administraţie publică locală 

19. Proiect de hotărâre nr.239/18.11.2024 privind desemnarea 

reprezentanţilor Consiliului local al municipiului Bistriţa în Comisia pentru 

evaluarea şi asigurarea calităţii educaţiei în unităţile din învăţământul 

preuniversitar de stat şi particular din municipiul Bistriţa 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 

- Aviz: Comisia juridică şi administraţie publică locală 

20. Proiect de hotărâre nr.240/18.11.2024 pentru modificarea anexelor la 

hotararea nr.117/12.06.2023 a Consiliului Local al municipiului Bistrița 

privind aprobarea Studiului de fezabilitate si a indicatorilor tehnico-

economici pentru obiectivul de investiții „Înființarea a două centre de 

colectare prin aport voluntar în municipiul Bistrițaˮ 
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- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 

- Aviz: Comisia economică 

21. Proiect de hotărâre nr.242/20.11.2024 privind aprobarea Regulamentului 

pentru utilizarea sistemului de închiriere biciclete în regim self-service 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 

- Aviz: Comisia economică, Comisia juridică şi administraţie publică locală 

22. Proiect de hotărâre nr.243/21.11.2024 privind însușirea documentaţiei 

cadastrale de înscriere în evidențele de cadastru și carte funciară a unui 

imobil-teren cu destinația de drum, situat în municipiul Bistrița, zona 

Calea Moldovei și înscrierea lui în proprietatea Municipiului Bistrița, 

domeniul public 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 

- Aviz: Comisia de urbanism, Comisia juridică şi administraţie publică locală 

23. Proiect de hotărâre nr.244/21.11.2024 pentru modificarea anexelor 

Hotărârii nr.116/12.06.2023 a Consiliului local al municipiului Bistrița, 

privind aprobarea Documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții 

”Îmbunătățirea eficienței energetice a clădirilor publice – imobil din Piața 

Centrală nr.6” care face obiectul contractului de finanțare 

nr.143682/19.12.2022 ”Îmbunătățirea eficienței energetice a clădirilor 

publice – sediul principal al Primăriei, Piața Centrală nr.6”, cu modificările 

și completările ulterioare 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 

- Aviz: Comisia economică, Comisia de urbanism 

24. Proiect de hotărâre nr.245/21.11.2024 privind a șaptea rectificare a 

bugetului de venituri și cheltuieli al municipiului Bistrița pe anul 2024 și 

estimat pe anii 2025-2027 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 

- Aviz: Comisia economică 

25. Diverse 

 

Domnul Gabriel Lazany – Primarul municipiului Bistrița: da, domnule 

președinte. 

Aș propune completarea ordinii de zi a ședinței ordinare a Consiliului 

local cu următorul punct:  

Proiect de hotărâre nr.146/25.11.2024 pentru modificarea și 

completarea Hotărârii nr.189/26.09.2024 a Consiliului local al 

municipiului Bistrița de acordare a facilităților fiscale privind anularea 
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accesoriilor aferente obligațiilor bugetare principale restante la data de 

31 august 2024 inclusiv, datorate bugetului local al municipiului Bistrița 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

da, mulțumesc! De asemenea o chestiune procedurală. Aș avea și o 

propunere, respectiv să schimbăm un pic ordinea de analizare a proiectului, 

respectiv proiectele 17 și 24 să le luăm în analiză după punctul 5 al ordinii, 

adică după ce aprobăm sau nu procesele-verbale ale ședințelor anterioare.  

Pentru aceste propuneri vă rog, stimați colegi, să vă pronunțați prin 

vot.  

Doamna consilier Dobraniș Georgeta – Rodica: aș dori să știu ce 

anume votăm, că nu v-am auzit foarte clar.  

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

îmi cer scuze! Avem propunerea de completare a ordinei de zi a domnului 

primar, asta cred că ați auzit-o. De asemenea, am propus ca proiectele de 

pe punctele 17 și 24 de pe pozițiile 17 și 24 de pe ordinea de zi, să le tratăm 

în debutul ședinței. Mulțumesc! 

O să închid votul. Cu 20 de voturi ”pentru” propunerile au fost adoptate.  

Ordinea de zi, cu modificările adoptate, vă rog să o votăm! 

Cu  20 de voturi ”pentru” ordinea de zi a fost adoptată. Mulțumesc! 

 

Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi: Procesul-verbal al 

şedinţei extraordinare a Consiliului local al municipiului Bistriţa, 

convocată de îndată în data de 24.10.2024, ora 14,00 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

vă rog, dacă sunt intervenții? Dacă nu, vă rog să votăm! 

Cu 19 voturi ”pentru” și o „abținere” procesul-verbal a fost aprobat. 

Mulțumesc!  

S-a abținut domnul consilier Hangan Sorin. 

 

 Se trece la punctul 2 de pe ordinea de zi: Procesul-verbal al 

şedinţei extraordinare a Consiliului local al municipiului Bistriţa, 

convocată de îndată în data de 24.10.2024, ora 16,15 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

sunt primele două ședințe pe care le-am avut, stimați colegi! 

Vă rog, votați! 

Cu 17 voturi ”pentru” și trei ”abțineri” procesul-verbal a fost aprobat. 

Mulțumesc! 

S-au abținut domnii consilieri: Hangan Sorin, Macarie Doina și 

Dobraniș Georgeta – Rodica. 
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Se trece la punctul 3 de pe ordinea de zi: Procesul-verbal al 

şedinţei ordinare a Consiliului local al municipiului Bistriţa, din data de 

31.10.2024 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

vă rog să votați, stimați colegi! 

Cu 19 voturi ”pentru” și o ”abținere” procesul-verbal a fost adoptat, 

aprobat. Mulțumesc! Iertați-mă! 

S-a abținut doamna consilier Dobraniș Georgeta – Rodica.  

 

Se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi: Procesul-verbal al 

şedinţei extraordinare a Consiliului local al municipiului Bistriţa, din 

data de 12.11.2024 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

vă rog să votăm! 

Cu 19 voturi ”pentru” și un consilier nu a votat, procesul-verbal a fost 

aprobat. Mulțumesc! 

Nu a votat doamna Viceprimar Stere Florentina – Ștefania. 

 

Se trece la punctul 5 de pe ordinea de zi: Procesul-verbal al 

şedinţei extraordinare a Consiliului local al municipiului Bistriţa, 

convocată de îndată în data de 19.11.2024 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

dacă nu sunt intervenții, vă rog să votăm! 

Cu  20 de voturi ”pentru” procesul – verbal a fost aprobat. Mulțumesc!  

 

Se trece la punctul 6 de pe ordinea de zi 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință:  

punctul șase pe ordinea de zi, conform modificărilor pe care         le-am 

stabilit, stimați colegi, vom lua în discuție proiectul de la numărul  de 

ordine 17:  

Proiect de hotărâre nr.237/18.11.2024 pentru modificarea Anexei 

la Hotărârea nr.161/28.10.2021 a Consiliului local al municipiului 

Bistrița, privind aprobarea contractării și garantării cu veniturile proprii 

a unei/unor finanțări rambursabile interne în valoare totală de maxim 

100 milioane lei pentru realizarea de investiții publice de interes local, 

cu o maturitate de maxim 15 ani, cu modificările ulterioare 

Proiectul de hotărâre cuprinde 5 articole şi se adoptă cu votul deschis 

al majorităţii absolute a consilierilor locali în funcţie. 
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Preşedintele de şedinţă solicită avizele comisiilor de specialitate.  

Domnul consilier Urîte Florin - Radu - Preşedintele Comisiei 

economice: aviz favorabil.  

Domnul consilier Dumitrescu George - Preşedintele Comisiei juridice 

şi administraţie publică locală: aviz favorabil. 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

mulțumesc! Dacă sunt intervenții, vă rog! 

Nu sunt intervenții. Vă supun proiectul la vot, în forma prezentată de 

inițiator, vă rog! 

Cu 19 voturi ”pentru” și un vot ”împotrivă” proiectul a fost adoptat. 

Mulțumesc!  

A votat împotrivă doamna consilier Dobraniș Georgeta – Rodica. 

 

Se trece la punctul 7 de pe ordinea de zi 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

de asemenea, vă rog să ne îndreptăm atenția spre ceea ce a fost punctul 

24 pe ordinea de zi comunicată inițial, devenit punctul 7 pe ordinea de 

zi nouă, adoptată:  

Proiect de hotărâre nr.245/21.11.2024 privind a șaptea rectificare 

a bugetului de venituri și cheltuieli al municipiului Bistrița pe anul 2024 

și estimat pe anii 2025-2027 

Proiectul de hotărâre cuprinde 11 articole şi se adoptă cu votul deschis 

al majorităţii absolute a consilierilor locali în funcţie. 

Preşedintele de şedinţă solicită avizul Comisiei economice.  

Domnul consilier Urîte Florin - Radu - Preşedintele Comisiei 

economice: aviz favorabil.  

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

aviz favorabil, mulțumesc! Dacă sunt intervenții, stimați colegi? 

Domnule primar, vă rog! 

Domnul Gabriel Lazany – Primarul municipiului Bistrița: da, bună ziua! 

Aș vrea, cu privire la această hotărâre, să propun următorul amendament la 

Anexa numărul 6. Lista de investiții, la Capitolul             84.02.Transporturi, 

Subcapitolul 84.02.03.Transport rutier - Poziția ”Modernizare infrastructură 

rutieră de interes local în municipiul Bistrița” credite bugetare 645.000 lei se 

înlocuiește cu următoarele poziții:  

          1. Modernizare infrastructură rutieră de interes local - legatura între 
str. Tabară - str. Amurgului din municipiul  Bistrita – credite bugetare în  sumă 
de 322 mii lei;  
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          2. Modernizare infrastructura rutieră de interes local - legatură între 
str. Zavoaie - Parc Industrial Bistrița Sud și Viisoara - credite bugetare în  
sumă de 323 mii lei; 

Poziția: Construire pasaje rutiere denivelate DN17 cu credite bugetare în 
sumă de 100 mii lei  și credite de angajament în sumă de 4.000 mii lei  se 
înlocuiește cu următoarele  pozitii : 

1. Pasaj denivelat pe DN17 intersecție cu   VBN - varianta de ocolire a  
municipiului  Bistrița cu credite bugetare în sumă de 25 mii lei și credite de 
angajament în sumă de 1.000 mii lei; 

2.  Pasaj denivelat pe DN17 intersecție cu DN17C (str. Lucian Blaga), 
municipiul Bistrița -  credite bugetare în sumă de 25 mii lei și credite de 
angajament în sumă de 1.000 mii lei; 

3.  Pasaj denivelat pe DN17 intersecție cu acces zona Altex, municipiul 
Bistrița -  credite bugetare în sumă de 25 mii lei și credite de angajament în 
sumă de 1.000 mii lei; 

4. Pasaj denivelat pe DN17 intersecție cu acces la Kaufland și Cibela, 
municipiul Bistrița - credite bugetare în sumă de 25 mii lei și credite de 
angajament în sumă de 1.000 mii lei. 
 Mulțumesc! 
 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

mulțumesc, domnule Primar! Alte intervenții dacă sunt, vă rog! 

Nu sunt. Vă rog să ne pronunțăm, prin vot, pentru propunerea de 

modificare întâi. Propunere mi-ați dat, da, vă rog! Pentru propunerea de 

modificare, vă rog! 

Cu 13 voturi ”pentru”, un vot ”împotrivă”, 6 ”abțineri” propunerea a fost 

aprobată. Mulțumesc!  

A votat împotrivă doamna consilier Dobraniș Georgeta - Rodica.      S-

au abținut următorii consilieri locali: Brici Tiberius-Daniel, Cicioc Ștefan, Filip 

Alexandru – Tudor, Gaga – Seica Mărioara, Hangan Sorin și Macarie Doina. 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

proiectul cu propunerea adoptată, vă rog, vi-l supun votului. Vă rog! 

 Cu 13 voturi ”pentru”, un vot ”împotrivă”, 6 ”abțineri” proiectul de 

hotărâre a fost aprobat. Mulțumesc! 

A votat împotrivă doamna consilier Dobraniș Georgeta - Rodica.      S-

au abținut următorii consilieri locali: Brici Tiberius-Daniel, Cicioc Ștefan, Filip 

Alexandru – Tudor, Gaga – Seica Mărioara, Hangan Sorin și Macarie Doina. 

 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

revenim colegi, stimați colegi, la punctul 6 de pe ordinea de zi inițial 

comunicată, devenit punctul 8:  
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Proiect de hotărâre nr.226/11.11.2024 pentru modificarea Anexei 

nr.1 a Hotărârii nr.89/29.05.2024 privind actualizarea componenței 

Consiliului Tehnico-Economic, ca organ consultativ la nivelul 

Municipiului Bistrița și a Regulamentului de Organizare şi Funcționare 

al acestuia 

Proiectul de hotărâre cuprinde 4 articole şi se adoptă cu votul deschis 

al majorităţii absolute a consilierilor locali în funcţie. Anexa se votează cu vot 

secret.  

Preşedintele de şedinţă solicită avizele comisiilor de specialitate.  

Domnul consilier Urîte Florin - Radu - Preşedintele Comisiei 

economice: aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilieșiu Darius - Emilian – secretarul Comisiei de 

urbanism: aviz favorabil. 

Domnul consilier Dumitrescu George - Preşedintele Comisiei juridice 

şi administraţie publică locală: aviz favorabil. 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

mulțumesc!  

Avem o anexă, stimați colegi, pe care va trebui să o votăm cu vot 

secret și după aceea proiectul în ansamblu.  

Vot pe anexă, vă rog, vot secret, da! 

Cu 15 voturi ”pentru”, o ”abținere” și 4 consilieri nu au votat, anexa a 

fost aprobată. 

 Dar chiar au stat o perioadă destul ... de am crezut, am crezut că 

sunt…, am crezut că nu votează cei care-s propuși, de aia am închis. Ok, 

mulțumesc, îmi cer scuze! Oricum au avut voturi. 

 Proiectul în sine, în ansamblu, vă rog, cu anexa adoptată. Deci mie în 

momentul ăsta mi-a apărut grila, vă rog, poftiți! Nu știu, poate că are o 

întârziere la dumneavoastră. 

Cu 19 voturi ”pentru” și o ”abținere” - proiect adoptat, mulțumesc! 

S-a abținut de la vot doamna consilier Dobraniș Georgeta – Rodica. 

 

Se trece la punctul 7 de pe ordinea de zi inițială, devenit punctul 

9 pe ordinea de zi aprobată: Proiect de hotărâre nr.227/14.11.2024 

privind desemnarea doamnei viceprimar Stere Florentina - Ștefania ca 

membru în Comisia municipală pentru stabilirea dreptului de 

proprietate privată asupra terenurilor Bistriţa 

Proiectul de hotărâre cuprinde 4 articole şi se adoptă cu votul secret  

al majorității consilierilor prezenți. 
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Preşedintele de şedinţă solicită avizul  Comisiei juridice şi administraţie 

publică locală.  

Domnul consilier Dumitrescu George - Preşedintele Comisiei juridice 

şi administraţie publică locală: aviz favorabil. 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

ok, dacă sunt intervenții? 

Dacă nu, vă propun să votăm, va fi vot secret. Vă rog deschideți votul! 

Cu 20 de voturi ”pentru” -  proiect adoptat. Mulțumesc! 

 

Se trece la punctul 8 de pe ordinea de zi inițială, devenit punctul  

10 pe ordinea de zi aprobată: Proiect de hotărâre nr.228/14.11.2024 

privind prelungirea duratei contractelor de închiriere pentru terenurile 

pe care sunt amplasate chioşcuri şi tonete în pieţele municipiului 

Bistriţa 

Proiectul de hotărâre cuprinde 6 articole şi se adoptă cu votul deschis 

al majorităţii absolute a consilierilor locali în funcţie. 

Preşedintele de şedinţă solicită avizele comisiilor de specialitate.  

Domnul consilier Urîte Florin - Radu - Preşedintele Comisiei 

economice: aviz favorabil.  

Domnul consilier Dumitrescu George - Preşedintele Comisiei juridice 

şi administraţie publică locală: aviz favorabil. 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

mulțumesc!  

Dacă sunt intervenții, stimați colegi? Nu sunt. 

Vă rog să votăm proiectul în forma prezentată de inițiator. Votați, vă 

rog! 

Cu 20 de voturi ”pentru” -  proiect adoptat. Mulțumesc! 

 

Se trece la punctul 9 de pe ordinea de zi inițială, devenit punctul  

11 pe ordinea de zi aprobată: Proiect de hotărâre nr.229/14.11.2024 

privind aprobarea structurii pe specialități a membrilor Comisiei 

sociale de analizare a solicitărilor şi repartizare a locuinţelor construite 

prin Agenția Națională pentru Locuințe și a desemnării reprezentanților 

Consiliului local al municipiului Bistrița în această comisie 

Proiectul de hotărâre cuprinde 7 articole şi se adoptă cu votul deschis 

al majorităţii absolute a consilierilor locali în funcţie. Articolul 2 se votează cu 

vot secret.  

Preşedintele de şedinţă solicită avizul  Comisiei juridice şi administraţie 

publică locală.  
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Domnul consilier Dumitrescu George - Preşedintele Comisiei juridice 

şi administraţie publică locală: aviz favorabil. 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

am nevoie, stimați colegi, de propuneri pentru trei reprezentanți.  

Am s-o fac eu pe prima, în persoana domnului consilier Ilieșiu   Darius 

– Emilian.  

Vă rog alte propuneri, dacă sunt?   

Domnul consilier Hangan Sorin: o propun pe doamna Gaga Seica  

Mărioara. 

 Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de 

ședință:  alte propuneri, vă rog! Domnul consilier Dumitrescu George vă 

consult dacă ați fi..., dacă timpul vă permite?  

 Domnul consilier Dumitrescu George: ce înseamnă ca timp? Mă 

scuzați! 

 Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de 

ședință:  păi nu mai mult de 2 ore pe zi. 

 Domnul consilier Dumitrescu George: Ok, bine, mulțumesc! 

 Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de 

ședință:  e o comisie care se întâlnește cu o anumită periodicitate pentru a 

analiza cererile depuse pentru a primi locuințe ANL. Nu are niciun program, 

nici măcar lunar. 

Domnul consilier Dumitrescu George:  mulțumesc!   

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

mulțumesc, ok!  

Avem propunerile, vă rog, pentru anexă, pentru cele trei propuneri va 

trebui să mergem pe vot.  

Articolul doi, respectiv componența comisiei, îl vom vota cu vot secret. 

Vă rog să deschideți votul! Ok, ne-am lămurit.  

Revin, vot secret pentru articolul doi, în bloc, vă rog! 

Încă un vot, vă rog, stimați colegi! 

Cu 19 voturi ”pentru” și o ”abținere” a fost adoptat articolul 2 cu vot 

secret.  

Proiectul de hotărâre în ansamblu, vă rog! 

Cu 20 de voturi ”pentru” - proiect adoptat. Mulțumesc! 

 

Se trece la punctul 10 de pe ordinea de zi inițială, devenit punctul  
12 pe ordinea de zi aprobată: Proiect de hotărâre nr.230/14.11.2024 
privind desemnarea reprezentanților Consiliului local al municipiului 
Bistrița în Comisia de evaluare a ofertelor depuse pentru participarea 
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la procedurile de vânzare a bunurilor proprietate privată a Municipiului 
Bistrița 

Proiectul de hotărâre cuprinde 6 articole şi se adoptă cu votul deschis 

al majorităţii absolute a consilierilor locali în funcţie. Articolul 1 se votează cu 

vot secret.  

Preşedintele de şedinţă solicită avizele comisiilor de specialitate.  

Domnul consilier Urîte Florin - Radu - Preşedintele Comisiei 

economice: aviz favorabil.  

Domnul consilier Dumitrescu George - Preşedintele Comisiei juridice 

şi administraţie publică locală: aviz favorabil. 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

mulțumesc!  

Trebuie făcute, stimați colegi, două propuneri de consilieri care să facă 

parte din această comisie.  

O să-mi permit să le fac eu pe amândouă în persoana doamnelor 

consilier și viceprimar Stere Ștefania și doamna consilier Simona Găluț. 

Dacă mai sunt și altele? Ca supleant. Nu sunt, mulțumesc! 

 Articolul 1 al hotărârii îl vom vota cu vot secret. Vă rog dați-ne un vot 

secret pe articolul 1! 

Mulțumesc! 19 voturi ”pentru” și o ”abținere”. Mulțumesc” 

Proiectul de hotărâre în ansamblu, vă rog! Mai așteptăm două voturi, 

vă rog! 

Cu  18 voturi ”pentru” și 2 ”abțineri” - proiect adoptat. Mulțumesc! 

S-au abținut de la vot domnii consilieri: Brici Tiberius-Daniel și Hangan 

Sorin. 

 

Doamna consilier Gaga Seica Mărioara: nu vă supărați, se înțelege 

foarte rău. Vorbiți un pic mai aproape de microfon sau reglați un pic sistemul.  

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință:  

dacă ridicăm volumul, face microfonie. Dar aveți proiectele în față, puteți să 

verificați ce spun. Îmi cer scuze, încerc să îmi aduc mai aproape consola.  

 

Se trece la punctul 11 de pe ordinea de zi inițială, devenit punctul  

13 pe ordinea de zi aprobată: Proiect de hotărâre nr.231/14.11.2024 

privind aprobarea structurii pe specialități și desemnarea 

reprezentanților Consiliului local al municipiului Bistrița în Comisia de 

analiză a solicitărilor şi de stabilire a criteriilor în baza cărora se 

repartizează locuinţele sociale sau de necesitate din municipiul Bistriţa 
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Proiectul de hotărâre cuprinde 6 articole şi se adoptă cu votul deschis 

al majorităţii absolute a consilierilor locali în funcţie. Articolul 2 se votează cu 

vot secret.  

Preşedintele de şedinţă solicită avizul Comisiei juridice şi administraţie 

publică locală.  

Domnul consilier Dumitrescu George - Preşedintele Comisiei juridice 

şi administraţie publică locală: aviz favorabil. 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

și aici avem nevoie de propuneri de consilieri, stimați colegi, vă rog! 

Vă fac eu o primă propunere în persoana domnule consilier Vaida. Alte 

propuneri dacă sunt, vă rog! 

Domnul consilier Hangan Sorin: doamna Macarie Doina. 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

și încă una, vă rog! 

Doamna consilier Dobraniș Georgeta – Rodica: mă propun eu, Rodica 

Dobraniș. 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

da, mulțumesc, în regulă. Alte intervenții nu sunt. Vom vota, așa cum am mai 

făcut, articolul 2 al hotărârii cu vot secret.  

Vă rog, dacă puteți să deschideți votul! 

Cu 19 voturi ”pentru” și o ”abținere” s-a votat articolul 2. 

 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

Proiectul de hotărâre în ansamblu, vă rog! Votați, vă rog! 

Cu 20 de voturi ”pentru” – proiectul este adoptat. Mulțumesc! 

 

Se trece la punctul 12 de pe ordinea de zi inițială, devenit punctul  

14 pe ordinea de zi aprobată: Proiect de hotărâre nr.232/14.11.2024 

pentru modificarea Hotărârii Consiliului local al municipiului Bistrița 

nr.85/07.06.2021 privind aprobarea Regulamentului pentru achiziția de 

imobile, construcții și/sau terenuri, de către Municipiul Bistrița, cu 

modificările și completările ulterioare 

Proiectul de hotărâre cuprinde 4 articole şi se adoptă cu votul deschis 

al majorităţii absolute a consilierilor locali în funcţie. Articolul 1 se votează cu 

vot secret.  

Preşedintele de şedinţă solicită avizele comisiilor de specialitate.  

Domnul consilier Urîte Florin - Radu - Preşedintele Comisiei 

economice: aviz favorabil.  
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Domnul consilier Dumitrescu George - Preşedintele Comisiei juridice 

şi administraţie publică locală: se aviză favorabil proiectul de hotărâre al 

consiliului local cu următorul amendament: 

”La articolul 1 al Proiectului de hotărâre numărul  232 din 14.11.2024 

pentru modificarea Hotărârii Consiliul Local al municipiului Bistrița                                   

nr. 85/07.06.2021 privind aprobarea Regulamentului pentru achiziția de 

imobile, construcții și/sau terenuri de către municipiul Bistrița, cu modificările 

și completările ulterioare,  proiect care modifică articolul 2 din Hotărârea nr. 

85/07.06.2021 se modifică alineatul (1), poziția 8, respectiv doamna Luciana 

- Maria Hriscu - Director executiv Direcția Juridică, Resurse Umane, Achiziții 

Publice – membru, se înlocuiește cu domnul Dumitru - Matei Cincea - 

Director executiv Direcția Juridică, Resurse Umane, Achiziții Publice - 

membru,  motivat de faptul că la această dată directorul Direcției Juridice, 

Resurse Umane, Achiziții Publice este domnul Dumitru - Matei Cincea. 

Art.2. Prezentul aviz se comunică Secretarului general al municipiului 

Bistrița.” 

  Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

mulțumesc!  Alte intervenții dacă sunt?  

Va trebui să facem, stimați colegi, din nou propuneri pentru trei 

consilieri, membri în comisie. 

Deschid eu propunerile cu domnul consilier Pântea  Andrei. Alte 

propuneri dacă sunt? 

Doamna consilier Gaga Seica Mărioara: îl propun pe colegul meu 

Sorin Hangan. 

Domnul consilier Ilieșiu Darius – Emilian: și a treia propunere – Edward 

Buia. 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

mulțumesc. Domnul consilier Buia Eduard, în regulă.  

Alte intervenții? Nu sunt.  

Vă rog să ne pronunțăm prin vot pentru propunerea de modificare ce 

a venit din partea Comisiei juridice.  

Cu 20 de voturi ”pentru” propunerea a fost adoptată. 

Acum articolul 1 al hotărârii, vă rog să-l votăm cu vot secret. Votați, vă 

rog! 

Articolul 1 s-a aprobat cu 18 voturi ”pentru”, un vot ”împotrivă” și o 

”abținere”. 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

hotărârea în ansamblu, vă rog să o votăm! 
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Cu 19 voturi ”pentru” și o ”abținere” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

Mulțumesc!  

S-a abținut domnul consilier Sorin Hangan. 

 

Se trece la punctul 13 de pe ordinea de zi inițială, devenit punctul 

15 pe ordinea de zi aprobată: Proiect de hotărâre nr.233/14.11.2024 

privind însuşirea documentaţiei tehnice cadastrale în vederea înscrierii 

în evidențele de cadastru și carte funciară a imobilului situat în Bistrița, 

Liviu Rebreanu - Pietonal, proprietate a Municipiului Bistrița, domeniul 

public 

Proiectul de hotărâre cuprinde 6 articole şi se adoptă cu votul deschis 

al majorităţii absolute a consilierilor locali în funcţie.  

Preşedintele de şedinţă solicită avizul Comisiei juridice şi administraţie 

publică locală.  

Domnul consilier Dumitrescu George - Preşedintele Comisiei juridice 

şi administraţie publică locală: aviz favorabil. 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

mulțumesc! Intervenții, dacă sunt? Nu sunt. 

Vă rog să votăm proiectul! 

Cu 20 de voturi ”pentru” -  proiect adoptat. Mulțumesc! 

 

Se trece la punctul 14 de pe ordinea de zi inițială, devenit punctul 
16 pe ordinea de zi aprobată: Proiect de hotărâre nr.234/15.11.2024 
privind aprobarea prelungirii duratei contractului de închiriere încheiat 
cu societatea AQUABIS S.A. Bistriţa, având ca obiect o parte din spaţiul 
situat în incinta fostului punct termic 30, din municipiul Bistrița, strada 
Constantin Roman Vivu, cu destinația de “atelier de întreținere 
contoare, verificări metrologice, vestiar și magazie pentru secția rețele” 

Proiectul de hotărâre cuprinde 6 articole şi se adoptă cu votul deschis 

al majorităţii absolute a consilierilor locali în funcţie.  

Preşedintele de şedinţă solicită avizul Comisiei juridice şi administraţie 

publică locală.  

Domnul consilier Dumitrescu George - Preşedintele Comisiei juridice 

şi administraţie publică locală: aviz favorabil. 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

mulțumesc! Alte intervenții, dacă sunt? Nu sunt. 

Vă rog să votăm proiectul. Îmi cer scuze, îmi cer scuze, îmi cer scuze, 

opriți votul, vă rog! 

Domnul consilier Urîte Florin - Radu:   am vrut să întreb dacă e pe 3 

ani, pentru ...  
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Domnul Gabriel Lazany – Primarul municipiului Bistrița: 3 ani a fost 

perioada solicitată de cei de la Aquabis, dar contractul are clauză de reziliere 

cu o simplă notificare cu 30 de zile înainte.  

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

mulțumesc! Alte intervenții? Dacă nu sunt, vă rog să votăm proiectul în forma 

prezentată de inițiator! 

Cu 15 voturi ”pentru” , 4 ”abțineri”, un consilier nu a votat - proiect 

adoptat. Mulțumesc! 

S-au abținut de la vot următorii domni consilieri locali: Brici             

Tiberius – Daniel, Macarie Doina, Gaga Seica Mărioara și Dobraniș 

Georgeta Rodica. Nu a votat domnul consilier Hangan Sorin. 

 

 Se trece la punctul 15 de pe ordinea de zi inițială, devenit punctul 

17 pe ordinea de zi aprobată: Proiect de hotărâre nr.235/18.11.2024 

privind aprobarea prelungirii duratei contractului de închiriere pentru 

spațiul situat în municipiul Bistriţa,          str.Andrei Mureșanu, bl.14, 

sc.B, parter, încheiat în favoarea Societății Belmarel Internațional SRL 

Bistrița, cu destinaţia de „spațiu prestări servicii” 

Proiectul de hotărâre cuprinde 5 articole şi se adoptă cu votul deschis 

al majorităţii absolute a consilierilor locali în funcţie.  

Preşedintele de şedinţă solicită avizul Comisiei juridice şi administraţie 

publică locală.  

Domnul consilier Dumitrescu George - Preşedintele Comisiei juridice 

şi administraţie publică locală: aviz favorabil. 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

mulțumesc! Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

Vă supun, stimați colegi, votului, proiectul în forma prezentată de 

inițiator. 

Cu 20 de voturi ”pentru” - proiect adoptat. Mulțumesc! 

 

Se trece la punctul 16 de pe ordinea de zi inițială, devenit punctul 

18 pe ordinea de zi aprobată: Proiect de hotărâre nr.236/18.11.2024 

privind aprobarea prelungirii duratei contractelor de închiriere 

încheiate cu unele asociații și fundații din municipiul Bistrița, pentru 

spațiile cu destinația de sediu 

Proiectul de hotărâre cuprinde 8 articole şi se adoptă cu votul deschis 

al majorităţii absolute a consilierilor locali în funcţie.  

Preşedintele de şedinţă solicită avizul Comisiei juridice şi administraţie 

publică locală.  



18 
 

Domnul consilier Dumitrescu George - Preşedintele Comisiei juridice 

şi administraţie publică locală: aviz favorabil. 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

intervenții, dacă sunt? Nu sunt. 

Vă rog să votăm proiectul în forma prezentată de inițiator! 

Cu 20 de voturi ”pentru” -  proiect adoptat. 

 

Punctul 17 de pe ordinea de zi inițială s-a discutat și aprobat. 

 

Se trece la punctul 18 de pe ordinea de zi inițială, devenit punctul 

19 pe ordinea de zi aprobată: Proiect de hotărâre nr.238/18.11.2024 

privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului local al municipiului 

Bistriţa în Consiliul de Administraţie al unităţilor de învăţământ 

preuniversitar de stat și particular din municipiul Bistriţa 

Proiectul de hotărâre cuprinde 7 articole şi se adoptă cu votul deschis 

al majorităţii consilierilor locali prezenți.  Anexele 1 și 2 se votează cu vot 

secret.  

Preşedintele de şedinţă solicită avizul Comisiei juridice şi administraţie 

publică locală.  

Domnul consilier Dumitrescu George - Preşedintele Comisiei juridice 

şi administraţie publică locală: aviz favorabil. 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

mulțumesc! 

Închideți, vă rog, votul, că n-avem încă de votat nimic. 

Bun, mulțumesc! Am avut o mică ședință de consultări tehnice. 

Pe baza consultărilor cu colegii, o să-mi permit să vă fac propunerile 

pentru toate consiliile de administrație, urmând ca în măsura în care nu apar 

alte discuții, să le votăm în bloc. 

Și anume, o să dureze puțin:  

Unitatea de educație timpurie antepreșcolar, iertați-mă, Creșa Bistrița  

- doamna consilier Macare Doina; 

 Colegiul Național ”Liviu Rebreanu - Bria Dumitru Alexandru și domnul 

consilier Urîte Florin – Radu; 

 Colegiul Național ”Andrei Mureșanu” - domnul consilier 

Adumitrăchioaiei Daniel și domnul consilier  Mathe Attila; 

Colegiul Tehnic ”Infoel” Bistrița  - doamna consilier Găluț Simona și 

domnul consilier Pântea Andrei; 

Liceul Tehnologic ”Grigore Moisil” - doamna consilier Macarie Doina; 
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Liceu Tehnologic Agricol - Bria Dumitru – Alexandru, sunt deja unii 

dintre noi care am fost și am rămas în consiliile de administrație, asta fiind o 

situație pe care o recunosc.  

Liceul teoretic sanitar - domnul consilier Ruști Ionel, domnul consilier  

Elisei Radu - Claudiu; 

Liceul Tehnologic de Servicii - doamna consilier Dobraniș Georgeta 

Rodica; 

Liceul Tehnologic - doamna consilier Macarie Doina; 

Liceul de Arte ”Corneliu Baba” – domnul consilier Cicioc Ștefan, 

domnul consilier Urîte Florin – Radu; 

Liceul de Muzică ”Tudor Jarda” - domnul consilier Hangan Sorin; 

doamna viceprimar Stere Florentina Ștefania; 

Liceul cu Program Sportiv -  domnul cosilier Vaida Adrian – Ioan, 

domnul consilier Brici Tiberius - Daniel; 

 Școala Gimnazială numărul 1 -  domnul consilier Adumitrăchioaiei 

Daniel, doamna consilier Gaga Seica Mărioara; 

Școala Gimnazială ”Avram Iancu” - domnul cosilier Pântea Andrei, 

domnul consilier Irimieș - Buia David – Edward; 

Școala Gimnazială numărul 4 - domnul consilier Brici                         

Tiberius - Daniel, domnul consilier Filip Alexandru - Tudor; 

 Școala Gimnazială ”Lucian Blaga” - domnul consilier Vaida             

Adrian – Ioan și domnul consilier Ilieșiu Darius Emilian;  

Școală Gimnazială ”Ștefan cel Mare” - doamna consilier Gaga Seica 

Mărioara, domnul consilier Ruști Ionel; 

Școala Gimnazială numărul 7 Viișoara - domnul consilier Cicioc 

Ștefan, domnul consilier Turc Ioan; 

Grădinița cu program Prelungit Dumbrava Minunată - doamna consilier 

Găluț Simona; 

Grădinița cu program prelungit numărul 12 - domnul consilier Brici 

Tiberius – Daniel; 

Grădinița cu program prelungit numărul 13 – domnul consilier Elisei 

Radu – Claudiu; 

Grădinița cu program prelungit numărul 6 - Domnul consilier Ilieșiu 

Darius Emilian; 

Grădinița cu program prelungit Trenunețul Veseliei - domnul consilier 

Mathe Attila; 

Grădinița cu program Prelungit numărul 3 - doamna consilier Găluț 

Simona; 
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Grădinița cu program prelungit Căsuța cu Povești - doamna consilier 

Gaga Seica Mărioara și domnul consilier Rusti Ionel;  

Grădinița cu program normal numărul 2 - domnul consilier  Dumitrescu 

George; 

Grădinița cu program prelungit Rază de soare  - doamna consilier 

Dobraniș Georgeta - Rodica; 

Palatul Copiilor  - domnul consilier Brici Tiberius - Daniel și domnul 

consilier Turc Ioan; 

Liceul Creștin Logos - domnul consilier Irimieș - Buia David – Edward; 

Grădinița Socială cu program normal ”Benita” - domnul consilier Irimieș 

- Buia David – Edward; 

Grădinița cu program prelungit Prichindeii - domnul consilier Filip 

Alexandru – Tudor; 

Liceul Teoretic Sfera - Doamna consilier Dobraniș Georgeta Rodica; 

Grădinița cu program prelungit ”Ștrumfii” - doamna consilier Macarie 

Doina; 

 

Școala primară Sfântul Stelian Bistrița - doamna consilier Găluț  

Simona; 

Și în final, dar până la urmă - Grădinița cu program prelungit ”Nina 

Kids” - doamna consilier Macarie Doina; 

Grădinița cu program prelungit ”Montessori Arca” - domnul consilier 

Adumitrăchioaiei Daniel. 

Astea ar fi propunerile, dacă e totul în regulă, stimați colegi, și nu    ne-

a scăpat ceva, vă propun să le votăm, în bloc, și întâi aș lua o propunere pe 

această solicitare. 

Deci propunere. Ok, eu le-am luat în ordinea în care au intrat, fără să 

fac vreo distincție între privat sau ... și fiecare va intra pe anexă în funcție de 

specificul unității de învățământ la stat sau privat, ok! 

Deci, o dată vă propun să le votăm în bloc, și asta supun votului 

dumneavoastră și aprobării.  

Un consilier nu a votat, domnul Vaida, vă rog, închid votul.  

Cu 20 de voturi ”pentru” - propunerea a fost aprobată.  

Vot, în bloc, pe liste.  

 Întâi luăm lista pentru unități de învățământ de stat, să zicem?  

Atunci vot, vot pentru anexe, vă rog! Vă rog  pentru ambele anexe, vă rog! 

  Cu 19 voturi ”pentru” și o ”abținere” – aprobat! Votul a fost secret. 

 Proiectul de hotărâre în ansamblu, cu propunerile adoptate, vă rog! 

Mai așteptăm 4 voturi, vă rog! 
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Cu 19 voturi ”pentru” și o ”abținere” - proiectul a fost adoptat. 

Mulțumesc!  

S-a abținut de la vot domnul consilier Vaida Adrian – Ioan. 

 

Se trece la punctul 19 de pe ordinea de zi inițială, devenit punctul 

20 pe ordinea de zi aprobată: Proiect de hotărâre nr.239/18.11.2024 

privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului local al municipiului 

Bistriţa în Comisia pentru evaluarea şi asigurarea calităţii educaţiei în 

unităţile din învăţământul preuniversitar de stat şi particular din 

municipiul Bistriţa 

Proiectul de hotărâre cuprinde 7 articole şi se adoptă cu votul deschis 

al majorităţii consilierilor locali prezenți.  Anexele 1 și 2 se votează cu vot 

secret.  

Preşedintele de şedinţă solicită avizul Comisiei juridice şi administraţie 

publică locală.  

Domnul consilier Dumitrescu George - Preşedintele Comisiei juridice 

şi administraţie publică locală: aviz favorabil. 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

vă mulțumesc!  

Tot pe baza consultărilor vă propun următoarea distribuție a 

reprezentanților Consiliului Local: 

Unitatea de educație timpurie antepreșcolară Creșa Bistrița - doamna  

consilier Macarie Doina; 

Colegiul Național Liviu Rebreanu - Bria Dumitru – Alexandru; 

Colegiul Național ”Andrei Mureșanu” - domnul consilier 

Adumitrăchioaiei Daniel; 

Colegiul Tehnic ”Infoel” Bistrița  - domnul consilier Pântea Andrei; 

Liceul Tehnologic ”Grigore Moisil” - doamna consilier Macarie Doina; 

Liceu Tehnologic Agricol - Bria Dumitru – Alexandru;  

Liceul teoretic sanitar - domnul consilier Dumitrescu George; 

Liceul Tehnologic de Servicii - doamna consilier Dobraniș Georgeta 

Rodica; 

Liceul Tehnologic - doamna consilier Macarie Doina; 

Liceul de Arte ”Corneliu Baba” –domnul consilier Urîte Florin – Radu; 

Liceul de Muzică ”Tudor Jarda” - doamna viceprimar Stere Florentina 

Ștefania; 

Liceul cu Program Sportiv -  domnul consilier Brici Tiberius - Daniel; 

 Școala Gimnazială numărul 1 -  domnul consilier Adumitrăchioaiei 

Daniel; 
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Școala Gimnazială ”Avram Iancu” - domnul cosilier Pântea Andrei; 

Școala Gimnazială numărul 4 - domnul consilier Brici                         

Tiberius - Daniel; 

 Școala Gimnazială ”Lucian Blaga” - domnul consilier Vaida             

Adrian – Ioan;  

Școală Gimnazială ”Ștefan cel Mare” - doamna consilier Gaga Seica 

Mărioara; 

Școala Gimnazială numărul 7 Viișoara - domnul consilier Cicioc 

Ștefan; 

Grădinița cu program Prelungit Dumbrava Minunată - doamna consilier 

Găluț Simona; 

Grădinița cu program prelungit numărul 12 - domnul consilier Brici 

Tiberius – Daniel; 

Grădinița cu program prelungit numărul 13 – domnul consilier Elisei 

Radu – Claudiu; 

Grădinița cu program prelungit numărul 6 - domnul consilier Ilieșiu 

Darius Emilian; 

Grădinița cu program prelungit Trenunețul Veseliei - domnul consilier 

Mathe Attila; 

Grădinița cu program Prelungit numărul 3 - doamna consilier Găluț 

Simona; 

Grădinița cu program prelungit Căsuța cu Povești - doamna consilier 

Gaga Seica Mărioara;  

Grădinița cu program normal numărul 2 - domnul consilier  Dumitrescu 

George; 

Grădinița cu program prelungit Rază de soare  - doamna consilier 

Dobraniș Georgeta - Rodica; 

Palatul Copiilor  - domnul consilier Brici Tiberius - Daniel; 

Liceul Creștin Logos - domnul consilier Irimieș - Buia David – Edward; 

Grădinița Socială cu program normal ”Benita” - domnul consilier Irimieș 

- Buia David – Edward; 

Grădinița cu program prelungit ”Prichindeii” - doamna consilier Macarie 

Doina; 

Liceul Teoretic Sfera - Doamna consilier Dobraniș Georgeta  - Rodica; 

Grădinița cu program prelungit ”Ștrumfii” - doamna consilier Macarie 

Doina; 

Școala primară Sfântul Stelian Bistrița - doamna consilier Găluț  

Simona; 
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Grădinița cu program prelungit ”Nina Kids” - doamna consilier Macarie 

Doina; 

Grădinița cu program prelungit ”Montessori Arca” - domnul consilier 

Adumitrăchioaiei Daniel. 

Din nou, stimați colegi, vă solicit să aprobați votarea, în bloc, a celor 

două anexe. Vă rog să votăm! 

Încă două voturi, vă rog! 

Cu 19 voturi ”pentru” și un consilier nu au votat - propunerea a fost 

adoptată. Nu a votat domnul consilier Vaida Adrian – Ioan. 

Acum, cu vot secret, vă rog să votăm cele două anexe. vă rog! 

19 voturi ”pentru” și un vot ”împotrivă”, mulțumesc, propunerea a fost 

aprobată. 

Vot pe proiectul de hotărâre cu propunerile deja adoptate, vă rog! 

Cu 19 voturi ”pentru” și un vot ”împotrivă” proiectul  a fost adoptat. 

Domnul consilier Vaida Adrian – Ioan a votat împotrivă. 

 

Se trece la punctul 20 de pe ordinea de zi inițială, devenit punctul 

21 pe ordinea de zi aprobată: Proiect de hotărâre nr.240/18.11.2024 

pentru modificarea anexelor la hotărârea nr.117/12.06.2023 a 

Consiliului Local al municipiului Bistrița privind aprobarea Studiului de 

fezabilitate și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 

investiții „Înființarea a două centre de colectare prin aport voluntar în 

municipiul Bistrițaˮ 

Proiectul de hotărâre cuprinde 5 articole şi se adoptă cu votul deschis 

al majorităţii absolute a consilierilor locali în funcţie.  

Preşedintele de şedinţă solicită avizul Comisiei economice. 

Domnul consilier Urîte Florin – Radu - Preşedintele Comisiei 

economice: aviz favorabil. 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

mulțumesc! Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

Vă rog să votăm proiectul în forma prezentată de inițiator. Poftiți! 

Cu 19 voturi ”pentru” și o ”abținere” - proiect adoptat. Mulțumesc! 

S-a abținut de la vot doamna consilier Dobraniș Georgeta – Rodica.  

 

Se trece la punctul 21 de pe ordinea de zi inițială, devenit punctul 

22 pe ordinea de zi aprobată: Proiect de hotărâre nr.242/20.11.2024 

privind aprobarea Regulamentului pentru utilizarea sistemului de 

închiriere biciclete în regim self-service 
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Proiectul de hotărâre cuprinde 4 articole şi se adoptă cu votul deschis 

al majorităţii absolute a consilierilor locali în funcţie.  

Preşedintele de şedinţă solicită avizele comisiilor de specialitate.  

Domnul consilier Urîte Florin - Radu - Preşedintele Comisiei 

economice: aviz favorabil.  

Domnul consilier Dumitrescu George - Preşedintele Comisiei juridice 

şi administraţie publică locală: aviz favorabil. 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

mulțumesc, domnilor!  

Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

Vă rog să votăm proiectul! 

20 de voturi ”pentru” – proiect adoptat. Mulțumesc! 

 

Se trece la punctul 22 de pe ordinea de zi inițială, devenit punctul 

23 pe ordinea de zi aprobată: Proiect de hotărâre nr.243/21.11.2024 

privind însușirea documentaţiei cadastrale de înscriere în evidențele 

de cadastru și carte funciară a unui imobil-teren cu destinația de drum, 

situat în municipiul Bistrița, zona Calea Moldovei și înscrierea lui în 

proprietatea Municipiului Bistrița, domeniul public 

Proiectul de hotărâre cuprinde 8 articole şi se adoptă cu votul deschis 

al majorităţii absolute a consilierilor locali în funcţie.  

Preşedintele de şedinţă solicită avizele comisiilor de specialitate.  

Domnul consilier Ilieșiu Darius - Emilian – Secretarul Comisiei de 

urbanism: aviz favorabil.  

Domnul consilier Dumitrescu George - Preşedintele Comisiei juridice 

şi administraţie publică locală: aviz favorabil. 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

mulțumesc! Intervenții dacă sunt? Nu sunt. 

Vă rog să votăm proiectul!  

Cu 20 de voturi ”pentru” - proiect adoptat. Mulțumesc! 

 

Se trece la punctul 23 de pe ordinea de zi inițială, devenit punctul 

24 pe ordinea de zi aprobată: Proiect de hotărâre nr.244/21.11.2024 

pentru modificarea anexelor Hotărârii nr.116/12.06.2023 a Consiliului 

local al municipiului Bistrița, privind aprobarea Documentației de 

avizare a lucrărilor de intervenții și a indicatorilor tehnico-economici 

pentru obiectivul de investiții ”Îmbunătățirea eficienței energetice a 

clădirilor publice – imobil din Piața Centrală nr.6” care face obiectul 

contractului de finanțare nr.143682/19.12.2022 ”Îmbunătățirea 
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eficienței energetice a clădirilor publice – sediul principal al Primăriei, 

Piața Centrală nr.6”, cu modificările și completările ulterioare 

Proiectul de hotărâre cuprinde 5 articole şi se adoptă cu votul deschis 

al majorităţii absolute a consilierilor locali în funcţie.  

Preşedintele de şedinţă solicită avizele comisiilor de specialitate.  

Domnul consilier Urîte Florin - Radu - Preşedintele Comisiei 

economice: aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilieșiu Darius - Emilian – Secretarul Comisiei de 

urbanism: aviz favorabil.  

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

mulțumesc! Dacă sunt intervenții pe acest proiect? Dacă nu sunt,  

stimați colegi, vă rog să votăm proiectul în forma prezentată de inițiator. 

Da, mulțumesc! 18 voturi ”pentru” și 2 ”abțineri” – proiect adoptat. 

S-au abținut de la vot doamna consilier Dobraniș Georgeta – Rodica 

și domnul consilier Hangan Sorin. 

 

Proiectul de hotărâre de la numărul 24 de pe ordinea de zi inițială 

s-a discutat și s-a votat. 

 

Se trece la punctul 25 de pe ordinea de zi (completare la ordinea 

de zi de pe dispoziția de convocare): Proiect de hotărâre 

nr.246/25.11.2024 pentru modificarea și completarea Hotărârii                 

nr. 189/26.09.2024 a Consiliului local al municipiului Bistrița de 

acordare a facilitaților fiscale privind anularea accesoriilor aferente 

obligațiilor bugetare principale restante la data de 31 august 2024 

inclusiv, datorate bugetului local al municipiului Bistrița 

Proiectul de hotărâre cuprinde 5 articole şi se adoptă cu votul deschis 

al majorităţii absolute a consilierilor locali în funcţie.  

Preşedintele de şedinţă solicită avizele comisiilor de specialitate.  

Domnul consilier Urîte Florin - Radu - Preşedintele Comisiei 

economice: aviz favorabil.  

Domnul consilier Dumitrescu George - Preşedintele Comisiei juridice 

şi administraţie publică locală: aviz favorabil. 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

mulțumesc! Dacă sunt intervenții? 

Dacă nu sunt intervenții, vă rog să votăm proiectul.  

19 voturi ”pentru” și o ”abținere” -  proiect adoptat. Mulțumesc! 

S-a abținut de la vot doamna consilier Dobraniș Georgeta – Rodica.  
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Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință:  

alte chestiuni dacă mai sunt de discutat, stimați colegi?  

Dacă nu sunt, o să închid ședința.  

Domnul primar vă roagă un minut să mai rămâneți pentru a vă face 

câteva anunțuri. Mulțumesc! 

Declar închise lucrările ședinței. 

Domnul consilier Filip Alexandru – Tudor: legat de sesiunea de 

întrebări și înterprelări? 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință: 

asta, asta încercam să vă sugerez, dar am constatat că nu sunt. Dacă sunt, 

vă rog să le auzim.  

Domnul consilier Filip Alexandru – Tudor: da, dar maniera, maniera în 

care ne-ați întrebat, ne-a trimis într-o altă direcție. 

Domnul consilier Bria – Dumitru – Alexandru – Președintele de ședință:  

vă rog, domnul consilier! 

 

Interpelări şi întrebări adresate executivului 

Domnul consilier Filip Alexandru Tudor – am eu două întrebări pentru 

domnul primar și pentru membrii executivului, cu privire la ziua de 22 

noiembrie, dimineața zilei când întregul oraș a fost blocat datorită căderilor 

masive de zăpadă. Doresc să ne lămurim într-o privință. Știu că există și 

utilaje pe care le deține primăria și sunt și unele utilaje care sunt închiriate. 

Doresc să știu care este numărul celor deținute de primărie și care este 

numărul celor închiriate. Pentru că a fost o întreagă dezbatere și discuții în 

spațiu public și lumea a concluzionat că nu s-a putut deszăpezi din cauza 

unor contracte pe care le-a moștenit, moștenire grea, și de asta s-a ajuns în 

situația respectivă. 

A doua întrebare, dacă se notează întrebările, le pun în ordine. Legat 

de băncile de la intersecția str. Bistricioarei cu Piața Petru Rareș, știu că au 

fost demontate de acolo. Câțiva cetățeni m-au oprit și mi-au pus această 

întrebare și doreau să știe ce s-a întâmplat cu băncile, unde sunt ele odată 

ce au fost achiziționate de către primărie și ce se va întâmpla în spațiul 

respectiv?  

Domnul primar Lazany Gabriel – legat de băncile respective, acestea 

au fost amplasate în cursul lunii mai, după cum știe toată lumea, fără a avea 

o procedură de achiziție realizată pe ele. Achiziția pe băncile respective a 

fost realizată cred că în data de 23 octombrie, procedură de achiziție care a 

fost anulată și băncile au fost ridicate de către furnizor. Astfel încât Primăria 

nu a fost prejudiciată cu nici un leu. Ce se va întâmpla cu spațiul respectiv? 
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Se va face un proiect în împreună cu Școala Populară de Artă, clasa de 

arhitectură. Ei deja au venit cu o primă propunere de reamenajare a zonei 

respective cu mobilier urban din lemn, care se va realiza cu lemn sponsorizat 

de către o societate privată și va fi construit de către acei copii sub 

coordonare a domnului profesor Făgărășan.  

Legat de deszăpezire, nu știu dacă este domnul Koksis în sală să vă 

dea numărul exact de utilaje. Cred că sunt trei sărărițe a primăriei și încă 

două tractoare. Utilajele care efectiv sunt cu lamă sunt în număr de opt, 

închiriate de la o societate comercială din Maramureș cu sediu în 

Maramureș, societate comercială care nu deține niciunul dintre aceste 

utilaje. Sunt sub-închiriate de la anumite societăți comerciale de pe raza 

județului Bistrița-Năsăud. Primăria municipiului Bistrița plătește o taxă de 

staționare pentru fiecare utilaj în parte, taxă însumată, cuantificată la 20.000 

lei pe zi, fără să fie o prevedere contractuală care să-i oblige pe prestatori 

să lase și șofer la dispoziție. Adică utilajele erau în curtea Direcției de 

Infrastructură și Servicii, iar la mobilizare șoferii au venit după 3 ore. Am 

modificat acest aspect. Am mai luat ca măsură suplimentară montarea de 

localizatoare prin GPS, astfel încât să avem în permanență, cred că se va 

face în această săptămână sau la începutul săptămânii următoare, astfel 

încât pe aplicație să avem în permanență localizarea tuturor utilajelor din 

cadrul primăriei, chiar și cele închiriate. Să vedem în fiecare moment unde 

sunt, ce au făcut și pe ce străzi au intrat. Pentru că avem mai multe semnale 

din teritoriu, o dată mi-a fost semnalizat faptul că străzile erau necurățate și 

unul dintre utilaje s-a dus să facă ciubuc pe prin curte pe la Kaufland să le 

curețe zăpada, și mai mult decât atât, sunt semnale că din diverse motive 

de a economisi carburantul, nu coboară lama exact cât trebuie pentru a 

scădea apăsarea pe șosea. Şi acest lucru va fi monitorizat și rezolvat.  

Sigur că da, a fost neplăcut. Am ieșit, mi-am cerut scuze în fața 

cetățenilor, dar astea sunt lucrurile reale.  

Doamna consilier Dobraniş Georgeta Rodica – am și eu niște întrebări, 

dacă se poate. Este o întrebare a multor tineri. Cine este Bibi și cum ați ales-

o? Ce tarif i-ați acordat pentru 30 noiembrie? Mă interesează ca să dau 

răspunsul. Dacă ați consultat tinerii în momentul în care ați ales această 

persoană.  

Suplimentar, aș vrea să știu cheltuielile pe care le-ați pus a fi făcute 

pentru luna decembrie. Aveți o sumă destul de impresionantă, având în 

vedere că ați început să tăiați. acuma începeți să cheltuiți. Am văzut că ați 

dat 20.000 euro la cupluri, ați premiat 83. Din calculul meu, ceva a rămas 
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rest. Am înțeles că le-ați dat și o masă sau ce ar mai fi făcut. Dar la 1.000 lei 

pe cuplu, mie nu mi-a ieșit exact.  

6.000 de euro stagiunea de teatru, 25.000 euro 1 decembrie, 26.000 

euro aprinderea luminițelor de Crăciun, 24.000 euro Decembrie de poveste. 

Şi cireașa de pe tort, 68.000 euro Revelionul. Poate ne spuneți să știm și noi 

cineva cânta de Revelion și ce tarif. Suplimentar, aș vrea să cunoaștem și 

tariful de la Voltaj, pentru transparență, așa cum ați spus. 

Domnul primar Lazany Gabriel – sigur că da, o să vă fac dacă doriți, o 

să vă fac o informare scrisă din partea Centrului Cultural care a contractat 

aceste servicii, cu toate aceste detalieri. Nu le știu din cap, vă dați seama. 

Bibi nici eu nu știu cine e, a fost aleasă la solicitarea adolescenților conform 

celor precizate de către Centrul Cultural Municipal. Iar activitățile culturale, 

mare parte din ele apăreau în calendarul Centrului Cultural Municipal, noi nu 

am făcut decât să le bugetăm. O să vă facem un raport detaliat cu privire la 

sumele exact contractate.  

În seara de Revelion va cânta o formație din Bistrița, formația The 

Bulevard și formația The Motans.  

Domnul consilier Hangan Sorin – am eu o intervenție de dragul 

adevărului, domnule primar. Dar o să încep cu partea a 2-a că și aici am 

ceva de spus. La multele emisiuni la care participați, aveți tot felul de 

intervenții, unele mă rog, acuzatoare la ceea ce a fost, și suna ceva de genul 

că unul dintre, sau una dintre conductele pe unde se sifonau banii era Centru 

Cultural și că dumneavoastră puneți dop. Păi vreau să vă spun că alocați 

pentru luna decembrie dublu, deci n-aţi pus niciun dop și cred că măcar 

acuma, în atare condiții, ar trebui să vă cereţi scuze pentru astfel de a 

afirmații, că se sifonau. Nu știu cine sifona, şi dacă aveți vreo dovadă, sunt 

instituții abilitate care controlează sifonările astea când ele sunt puse sub 

aceasta anatemă. Mie nu mi-a dat nimeni nicio apă minerală de la sifonările 

astea, dacă dumneavoastră știți, tocmai ați alocat dublu suma față de anul 

trecut.  

În altă ordine de idei, vis-a-vis de povestea cu deszăpezitul. Cunosc în 

amănunt povestea, pentru că m-am ocupat personal de ea. Când am văzut 

că ninge, la 12,00 noaptea m-am îmbrăcat și m-am dus între ei, pentru că ei 

acționează târziu cei responsabili. Bănuiesc că aveți, că ei dau copy-paste 

de anul trecut la acel plan de deszăpezire. Şi aveți 27 de utilaje ale primăriei, 

că sunt ele tractorașe, cu sărăriță adițională, că sunt acele bascule care cară 

și asfaltul și doar anul trecut am cumpărat una nouă, care au lamă în față, li 

se pune lamă. Nu că nu are niciun utilaj Primăria, domnul primar. Iar pentru 

forță majoră, s-ar descurca și ele dacă ar interveni din timp. Eu știam de 6, 
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dumneavoastră spuneţi 8, n-am nicio problemă dacă puneți și încărcătorul 

ăla care încarcă sarea în basculă şi îl numiţi utilaj de deszăpezire. Sunt acele 

contracte, dar nimeni nu oprește și puteți să luați și de la Consiliul Județean 

sau de la Drumurile Județene. Așa sunt contracte, este un tarif, pentru că 

mijloacele, aceste utilaje trebuie să stea în mod obligatoriu în baza de la 

primărie. Și sigur că dacă acum avem 15° nu au la ce să țină și șoferii. Dar 

atunci când avem avertismente și știm că în jurul orei trei începe ninsoarea, 

nu oprește pe nimeni, responsabilii să-i cheme de la ora 12:00 Eu am pățit 

de minim cinci ori, vă spun cât am fost aici, să chem oamenii, pentru că m-

am fript o dată, să-i chem mai repede cu două ceasuri, ninsoarea să nu se 

depună, eu să joc filcăi, să le dau o cafea și să mergem acasă. Dar asta este 

domnul primar, dacă vreți, să nu ne prindă cu pantalonii în vine, ca nu ai altă 

variantă. Că uneori s-ar putea ca ninsoarea să fie abundentă, alteori s-ar 

putea o oră să fie o ninsoare rară, care nu se depune și care nu creează. 

Totul este de organizare. Primăria are la ora asta capacitatea să facă față 

acestor lucruri. Doar că eu am pățit-o personal, să mă duc în bază și să 

spună că au ieșit pe stradă utilajele și cu sărărițele și de fapt în bază să fie 

numai paznicul și cu mine. Știți? Am pățit-o. Despre asta e vorba, nu că n-

avem utilaje. Contractele sunt bune, rele, asta e altă discuție. Că unii șoferi 

sunt din altă parte, cu atât mai mult, ei trebuie chemați cu 2 ore înainte, că 

ăla dacă locuiește nu știu unde la Beclean și drumul județean a fost blocat, 

nu putea să vină decât cu un elicopter, ceea ce nu avem.  

Asta era de dragul adevărului. N-am niciun fel de altă problemă în 

sensul ăsta, dar vedeți, uneori e bine să fim mai ponderați în afirmații, că știți 

cum e, pita caldă-i cu împrumut, și vorba unui mare filozof și poet, 

Veselovski, „Te-am învățat iubirea, semeţul zbor spre slavă, Să pier ca 

scorpionul de propria-mi otravă”. Și se întâmplă din ce în ce mai des 

povestea asta la noi. 

Domnul primar Lazany Gabriel – da, sigur că da, ceea ce spuneți este 

este perfect real. Exact cum v-aţi fript dumneavoastră, m-am fript și eu 

acuma, și de aceea am luat măsuri de monitorizare a lor. Dar nu. Să știți că 

atâta timp cât se plătește un tarif de staționare, nu este normal ca șoferii 

respectivi să stea la Negrilești sau de unde sunt utilajele respective.  

Legat de afirmațiile mele de Centru Cultural, să știți că eu am spus că 

voi pune dop, și nu că nu voi organiza evenimente, lucrurile sunt total diferite. 

Tocmai am terminat de schițat noua organigramă care va fi aprobată în luna 

februarie a Centrului Cultural Municipal, și acolo se va reduce la 25 de 

persoane, pentru că sunt foarte multe astfel de cazuri în Primăria 

Municipiului Bistrița, unde se plătesc salarii nejustificate. Doar în anul 2024 
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s-au plătit la pârtia de schi 698.000 salarii. La patinoarul artificial s-a plătit 

177.000 salarii. Există la pârtia de schi în condițiile în care nu este autorizat 

tele-scaunul, lună de lună se plătește service și întreținere la sistemul de 

cartelă de acces și turnicheți. Sunt zeci de astfel de cazuri.  

Mai mult decât atât, să știți, la Direcția de Infrastructură și Servicii, pe 

toate lucrările care s-au făcut în cursul anului, că doar anul ăsta le-am 

verificat, nu s-a încheiat nicio situație de lucrări, nu s-a făcut nimic. Toate 

deconturile s-au făcut în baza unui bon de consum. Adică a scris, am 

consumat atâția metri cubi, atâtea tone de piatră, fără a fi a ști, pe baza unui 

decont, că s-au dus pe strada X și s-a pietruit. Nu avem nicio pârghie de 

control a acestor consumuri. Am solicitat acum un audit, o misiune de audit 

ad-hoc, la responsabilul ăsta, și a început pe o viteză înainte să-și facă 

situații de lucrări din pix. Sunt niște certitudini. Nu are rost să vă supărați pe 

mine.  

Domnul consilier Urîte Florin-Radu – pe subiectul pârtia de schi vreau 

să fac niște precizări. Încă de când am preluat mandatul s-a ridicat problema 

acestor cheltuieli, așa a fost contractul făcut și mai mult, toată mentenanța 

la cablurile respective sunt obligatorii, pentru că altfel le aruncăm la gunoi. 

Deci primul lucru pe care l-am întrebat și au fost ridicate imediat ce am 

preluat mandatul, despre cheltuielile de la pârtia de schi. Eu am și propus 

atunci, la cât randament are acea pârtie și știe doamna viceprimar că e lângă 

dumneavoastră, am solicitat chiar să fie vândute. Mai bine să le căutăm, să 

o relocăm în altă parte și să facem ceva util. Pentru că are o mentenanță 

foarte mare, acele cabluri dacă nu se gresează periodic, deci o mentenanță, 

e un risc, pentru că nu știu dacă știți, acum 2 ani în Franța a căzut un teleferic 

și cu oameni, dar ca idee, așa a fost contractul semnat, așa l-am preluat de 

la administrația Crețu. 

Domnul primar Lazany Gabriel – să știți și eu am verificat, domnule 

consilier. Sunt două lucruri total distincte. Deci instalația de telescaun trebuia 

anul trecut în noiembrie să aibă revizia de producător, o revizie mai scumpă, 

care o face doar producătorul, la care se verifică cablu, role, întinzătoare, 

absolut tot. Acea intervenție nu s-a făcut, acea revizie de producător, drept 

urmare instalația de cablu și-a pierdut iscirizarea. Eu vorbesc de contracte 

de service la turnicheți, la sistemul de acces, nu la instalația de cablu. În fine, 

cheltuieli care nu sunt justificate. Mai mult decât atât, gândiți-vă, sunt în 

fiecare zi pe grafic acolo, vara, cinci oameni care stau acolo la pârtia de schi. 

Ce fac 5 oameni la pârtia de schi zi de zi acolo în fiecare vară? Sunt bani pe 

care îi aruncăm efectiv. Deci astea vor fi făcute la reorganizare, vom elimina 

aceste neajunsuri.  
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Domnul consilier Hangan Sorin – sigur că da, unele lucruri trebuie 

eliminate. Nu a spus nimeni că nu. Şi acolo. Doar că, eu așa știam, cel puțin 

de la șeful de serviciu sau directorul că e aici de față în sală, doamna 

director, că acei oameni, vara rămâne o persoană sau două care asigură 

permanența, ceilalți merg, adică să n-adunăm și merele cu perele, că așa 

am înțeles, că cei angajați de la pârtia de schi fac serviciu la patinoarul 

sintetic, nu că sunt 5 acolo și 4 dincoace. Acuma dacă eu am fost mințit sau 

n-am înțeles bine, e o altă discuție, altfel, acolo, la pârtia de schi, dacă nu se 

închide acea pârtie, da, trebuie făcută mentenanța la turnicheţi, că dacă 2 

săptămâni dăm drumul să meargă pe pârtia mică, da, și cu telescaunul pe 

partea de pârtie mică, acei turnicheţi trebuie să funcționeze, și cartele 

ș.a.m.d. Bun, și știți că toate aceste avize și toate mentenanțele trebuiesc 

plătite. Acuma putem închide curtea și scăpăm, și de salariile a 5 oameni și 

de revizia la turnicheţi, și o vindem cuiva. Altfel, indiferent că funcționează 

doar partea de pârtie mică sau toată, toate aceste cheltuieli trebuiesc făcute. 

Ăla care stă la telescaun trebuie să fie inginer electromecanic și să aibă, mă 

rog, toate patalamalele corespunzătoare la zi ș.a.m.d. Exact, vrei să folosești 

un lift aici să urcăm, nu poți. Trebuie să pui un liftier, că altfel îi bai dacă se 

întâmplă ceva și nu-i nimeni responsabil, ca și multe altele.  

Acuma cu situația de lucrări, și eu m-am dus domnul primar, inclusiv 

cu ruleta, când a scris că a pietruit o stradă și am văzut dacă au pus 8 cm 

sau 10 sau 12. Acuma, că deșteptul ăla de Cadar și-a făcut sau nu situația, 

are director.  

Dacă credeți că o să puteți să faceți treaba asta, o să pierdeți modernizarea 

din fața dumneavoastră, că nu puteți să fiți polițai la toate. Că nu și-a făcut 

ăla treaba, directorul trebuia să îl sancționeze la sfârșitul lunii. Că mă 

întrebau colegii, de aia am intervenit, nu s-au contractat lucrări fără 

contracte, sau devize ,sau care face serviciu de achiziții. E vorba de lucrările 

proprii care și le face ăla, își ia o găleată de var și vopsește toaleta la școală, 

dar trebuie să facă și ăla o situație de lucrări, că nu-i mare filozofie. A lucrat 

3 ore un om, a folosit 5 litri de lavabil și mă rog, a tras două linii și a pus o 

baghetă la sticla de la fereastră. Cam asta e ideea. 

Domnul primar Lazany Gabriel – ştiu, dacă ar fi chiar atâta de simplu, 

v-aș da dreptate, dar de exemplu, stația de asfalt face niște rapoarte de 

consum care nu pică cu realitatea. Adică dacă a produs câteva tone de 

asfalt, spune clar că a intrat atât a bitum. Iar legat de contractele de service, 

credeți-mă că am încheiat sute de contracte de service, și unde nu se 

utilizează instalația zi de zi, aveți dreptate, trebuie să existe astfel de 

contracte, dar pot fi cu un abonament, cu o taxă lunară plătită, sau la 
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solicitare. Iar pentru contractele care sunt de genul ăsta, că nu se utilizează 

șase luni de zile, nu este normal să încheiem contracte cu o plată lunară, că 

totuși se plătesc, să știți, și se adună, se adună banii. Și am mai găsit astfel 

de contracte nerentabile. De exemplu contractul cu OMV-ul, bineînțeles, e 

de 20 și de ani, dar sunteți consilier local și poate trebuie să știți. Știți cât 

plătește OMV-ul la Primăria Municipiului Bistrița într-un contract de 

asociere? 0,5 bani per litru vândut, 0,5 bani. 

Domnul consilier Urîte Florin-Radu – am intervenit inclusiv cu 

demersurile pentru așa ceva, din mandat. Chiar la solicitarea mea a fost să 

reactualizăm chiria la OMV. Şi am discutat, nu știu ce au făcut executivul pe 

urmă, că am dat chiar de persoanele de legătură și chiar au spus vă dau mai 

departe, că sunt dispuși la o actualizare. Nu știu de ce nu s-a finalizat. 

Domnul consilier Mathe Attila – un părinte m-a rugat să fac această 

interpelare. Un părinte cu un copil cu dizabilități care în anii care în anii 

precedenți a depus o cerere către primărie să i se atribuie în loc de parcare 

pentru ei, fiindcă recent s-au mutat în oraș și nu aveau. Dacă putem lucra la 

regulamentul de atribuire a locurilor de parcare și să facem niște derogări, 

ca în cazul în care o persoană cu dizabilități face o adresă, o cerere către 

primărie, o echipă a primăriei să iasă pe teren și să depisteze dacă se poate 

înființa un loc în apropierea locuinței, și de ce nu, să-i atribuim persoanei 

respective locul altei persoane care e mai aproape de ușa scării și persoanei 

care i se ia locul, să i se facă locul nou de parcare, fiindcă o persoană 

sănătoasă poate să facă 10-50 m în plus față de o persoană cu dizabilități. 

Domnul primar Lazany Gabriel – lucrăm deja la regulamentul cu 

parcările, probabil va intra în ședința din luna decembrie. Am schimbat mai 

multe lucruri. De exemplu, înainte în regulament era prioritate o mașină 

pentru toată lumea, după care dacă rămâneau locuri libere, puteau alți 

cetățeni, alți locatari să cumpere mai multe. Sunt anumite zone în oraș unde 

un cetățean are cinci locuri de parcare cumpărate de ani de zile. Nu mi se 

pare un lucru normal și atunci în noul regulament, dacă sunt locuri 

disponibile, poate să le cumpere doar pentru un an, după care în anul 

următor nu plătește doar pentru ele și merg mai departe, doar dacă iarăși 

rămân disponibile de la cetățenii care au nevoie de primul loc de parcare, 

sunt mai multe lucruri care se vor schimba în noul regulament.  

Şi dacă îmi dați și o adresă, poate putem verifica posibilitatea acordării 

unui loc de parcare pentru persoane cu dizabilități. 

Doamna consilier Gaga Seica Marioara – înțeleg că este vorba de 

locuri de parcare închiriate, nu cumpărate, nu?  

Domnul primar Lazany Gabriel – locuri de parcare închiriate. 
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Doamna consilier Gaga Seica Marioara – aţi spus cumpărate. 

Domnul primar Lazany Gabriel – îmi cer scuze. 

Domnul consilier Urîte Florin-Radu – o întrebare dacă vă rog. Domnule 

primar, legat de comisia CTATU, când reușiți să o actualizați? Că sunt 

proiecte blocate. 

Domnul preşedinte de şedinţă Bria Dumitru Alexandru – declar închise 

lucrările ședinței ordinare ale Consiliului local al municipiului Bistriţa.  
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